
 

VVD Hilversum – artikel 41 vragen nav melding financiële afwijking 2020 Wmo en Jeugdzorg.  

Geacht college, 

Met verbijstering heeft de Hilversumse VVD kennis genomen van raadsinformatiebrief 2020-
52 over de financiële afwijking 2020 Wmo en Jeugdzorg. Wat de VVD betreft moeten 
Hilversummers de zorg en ondersteuning kunnen krijgen die zij nodig hebben, maar dit moet 
wel financieel houdbaar zijn voor onze samenleving. Wij maken ons ernstige zorgen over de 
financiële toekomst van Hilversum en stellen daarom de volgende vragen: 

1. Deelt het college de urgentie tot ingrijpen in het sociaal domein? 
2. Waarom wordt de raad wederom verrast met deze additionele tegenvaller? 
3. Deelt het college de mening dat wanneer deze stijgende lijn in de kosten zich doorzet 

het haast onmogelijk wordt om geld over te houden voor andere zaken die belangrijk 
zijn voor onze inwoners en ondernemers? 

4. Hoe gaat het college ervoor zorgen dat de uitgaven aan jeugdzorg en maatschappelijke 
ondersteuning binnen de budgettaire kaders van de gemeente worden gebracht? 

5. Op welke manier gaat ‘begeleiding in de wijk’ op dit moment verdere kostenstijging 
tegen? 

6. Wij willen zo spoedig mogelijk inzicht in de verschillende oorzaken van deze 
additionele tegenvaller om zodoende inhoudelijk de discussie met u aan te kunnen 
gaan. Wanneer kunnen wij deze inzichten verwachten? 

7. Om de kwaliteit en toegankelijkheid van al deze voorzieningen in de toekomst te 
kunnen blijven garanderen moet volgens ons de gemeente zich richten op de inwoners 
die de hulp het hardst nodig hebben. Bent u het hiermee eens? 

8. Ziet het college tot slot de mogelijkheden om de kosten in de dienstverlening op grond 
van de Wmo 2015 en de Jeugdwet te reduceren? 

De Hilversumse VVD wil benadrukken dat wanneer wij niet ingrijpen in de verdere stijging van 
de kosten het zorgaanbod door de financiële druk zal verschralen en daarmee de kwaliteit en 
toegankelijkheid van deze voorzieningen drastisch zal verminderen. Daarnaast is er dan 
minder geld voor andere investeringen die de stad tot een levendig Hilversum maken. Om die 
redenen is het zeer van belang dat de gemeentelijke zorgtaken betaalbaar blijven en wij 
controle krijgen op de kostenontwikkeling. 
 
Namens de VVD-fractie, 
 
Freek Reijmerink 
 


